



Certificate KZ21/81841836

The Food Safety Management System of

“UNIX” LLP

Kazakhstan Republic, 160019, Shymkent city, Karatau district, housing area
Sairam, building 8\2

has been assessed and determined to comply with the requirements of



Food Safety System Certification FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2018, ISO/TS22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirement (version 5.1).

This certificate is applicable for the scope of:

Production of drinking and mineral natural table drinking water UV-treated carbonated and non-carbonated, pasteurized carbonated and non-carbonated soft drinks, packaged in containers of transparent and colored glass bottles, PET containers

Food Category: CIV - Processing of ambient stable products



This certificate is valid from 09 August 2021 until 08 August 2024 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Date of Certification decision 09 August 2021

Issue Date: 09 August 2021

Re-certification audit due 60 days prior to expiry date

Issue 1. Certified since 09 August 2021

Authorised by



0005

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

21HC FSSC 22000 V5.1 0421
Page 1 of 1

Validity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of certified organizations available on www.fssc22000.com.



This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm. Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.

SGS

Сертификат KZ21/81841836

Система менеджмента безопасности пищевой продукции

ТОО "Юникс"

Республика Казахстан, г. Шымкент, 160011, Каратауский р-н,
жилой массив Сайрам, здание 8\2

Была оценена и сертифицирована, как отвечающая требованиям

Food Safety System Certification FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2018, ISO/TS22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirement (version 5.1).

Для следующих видов деятельности (область применения)

Производство питьевой и минеральной природной столовой питьевой воды, обработанной УФ-лучами газированной и негазированной, напитков безалкогольных пастеризованных газированных и негазированных, расфасованных в емкости из прозрачной и цветной стеклотылки, ПЭТ емкости

Группа пищевых продуктов: CIV - Производство продукции длительного хранения

Настоящий сертификат действителен с 09 августа 2021 г. по 08 августа 2024 г. и действует при удовлетворительном прохождении инспекционных аудитов.

Дата принятия решения о сертификации 09 августа 2021 г.

Дата выпуска сертификата: 09 августа 2021 г.

Подлежит ресертификационному аудиту за 60 дней до истечения срока действия

Выпуск 1. Сертифицировано с 09 августа 2021 г.

The English version of this certificate is considered to be the official and valid version

Уполномоченные лица



Authorised Accredited Office Manager

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS FSSC 22000 V5.1 0521 RU

Страница 1 из 1

Валидность данного сертификата можно проверить на платформе сертифицированных организаций FSSC 22000 на сайте www.fssc22000.com



0005



Настоящий документ выпущен Компанией в соответствии с «Общими Условиями Услуг по Сертификации» (www.sgs.com/terms_and_conditions.htm). Обращаем внимание на условия об ограничении и освобождении от ответственности и юрисдикции. Подлинность данного документа можно проверить на сайте <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Любые несанкционированные изменения, подделка, фальсификация содержания или оформления данного документа являются незаконными, а нарушители могут подвергнуться преследованию в установленном законом порядке.

SGS

Сертификат KZ20/81841801

Система менеджмента безопасности пищевой продукции

ТОО "Юникс Beverage"

Республика Казахстан, 160032, г. Шымкент, Каратауйский район,
жилой массив Сайрам, здание 11/3

Была оценена и сертифицирована, как отвечающая требованиям

Food Safety System Certification FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2018, ISO/TS22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirement (version 5.1).

Для следующих видов деятельности (область применения)

Производство напитков безалкогольных пастеризованных, газированных и негазированных, расфасованных в ПЭТ- емкости, включая асептический розлив

Группа пищевых продуктов: CIV - Производство продукции длительного хранения

Настоящий сертификат действителен с 24 августа 2021 г. по 8 сентября 2023 г.
и действует при удовлетворительном прохождении инспекционных аудитов.

Дата принятия решения о сертификации 24 августа 2021 г.

Дата выпуска сертификата: 24 августа 2021 г.

Подлежит ресертификационному аудиту за 60 дней до истечения срока действия
Выпуск 2. Сертифицировано с 9 сентября 2020 г.

The English version of this certificate is considered to be the official and valid version



FSSC 22000

Уполномоченные лица

Authorised Accredited Office Manager

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS FSSC 22000 V5.1 0521 RU
Страница 1 из 1



0005

Валидность данного сертификата можно проверить на платформе сертифицированных организаций FSSC 22000 на сайте www.fssc22000.com



Настоящий документ выпущен Компанией в соответствии с «Общими Условиями Услуг по Сертификации» (www.sgs.com/terms_and_conditions.htm). Обращаем внимание на условия об ограничении и освобождении от ответственности и юрисдикции. Подлинность данного документа можно проверить на сайте <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Любые несанкционированные изменения, подделка, фальсификация содержания или оформления данного документа являются незаконными, а нарушители могут подвергнуться преследованию в установленном законом порядке.



Certificate KZ20/81841801

The Food Safety Management System of

“UNIX-BEVERAGE” LLP

The Republic of Kazakhstan, 160032, Shymkent city, Karatau district,
residential area Sairam, building 11/3
has been assessed and determined to comply with the requirements of



Food Safety System Certification FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2018, ISO/TS22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirement (version 5.1).

This certificate is applicable for the scope of:

**Production of non alcoholic pasteurized carbonated and non carbonated
beverages in PET bottles including aseptic filling**

Food Category: CIV - Processing of ambient stable products

This certificate is valid from 24 August 2021 until 8 September 2023
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Date of Certification decision 24 August 2021

Issue Date: 24 August 2021

Re-certification audit due 60 days prior to expiry date
Issue 2. Certified since 9 September 2020



Authorised by

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com



0005

21HC FSSC 22000 V5.1 0421
Page 1 of 1

Validity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of certified organizations available on www.fssc22000.com.



This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm. Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.